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Voor :  Aan de leden van de gemeenteraad, t.a.v. fractie SGP-ChristenUnie, dhr. Ippel 
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Toelichting: 
In de besluitvormende vergadering van 8 februari 2022 is de seniorenvisie vastgesteld. in deze visie staat 

onder andere beschreven: 

 
“Op dit moment wordt er in Sliedrecht geen gebruik gemaakt van de blijverslening. We gaan onderzoeken 

hoe we dit instrument op een andere manier in kunnen zetten en meer onder de aandacht kunnen brengen, 
zodat het beter aansluit bij het doel dat onze ouderen langer zelfstandig (thuis) kunnen blijven wonen.” 

 

Dinsdag 6 juni staat in de oordeelsvormende vergadering het voorstel om de verordening Blijverslening 
Sliedrecht 2016 op te heffen. 

 

1. Is er onderzocht hoe we dit instrument op een andere manier in kunnen zetten en meer onder de 

aandacht kunnen brengen, zodat het beter aansluit bij het doel dat onze ouderen langer zelfstandig 

(thuis) kunnen blijven wonen? Indien ja wat waren de uitkomsten van dit onderzoek, indien nee 

waarom is dit onderzoek niet uitgevoerd? 

 

Antwoord: Hier is geen onderzoek naar gevoerd. Wel is er tussentijds overleg geweest met 

ouderenadviseurs van het Bonkelaarhuis en extra communicatie aan de Blijverslening gewijd, dit 

heeft niet geleid tot meer aanvragen. Er heeft daarnaast overleg plaatsgevonden met SVn over de 

inzet van de Blijverslening. Hieruit bleek dat zij ervaren dat er landelijk weinig behoefte lijkt te zijn 

voor de Blijverslening. Er zijn alternatieve financieringsmogelijkheden beschikbaar voor eigenaren 

van koopwoningen met overwaarde die beter aansluiten op de behoeften van de doelgroep. Zo 

bieden veel banken regelingen aan waarmee de overwaarde van een woning met een aanvullende 

hypotheek kan worden verzilverd.  

 

2. Is het mogelijk dat door het opheffen van de verordening Blijverslening Sliedrecht 2016 er inwoners 

zijn die geen aanspraak kunnen maken op de WMO en dus door het opheffen van deze verordening 

tussen wal en schip belanden? 

 

Antwoord: de kans hierop is klein gezien de zeer geringe vraag naar Blijversleningen. Voor de 

meeste mensen geldt dat zij gebruik kunnen maken van een ander financieringsinstrument. 


